

1/2/2023

الموضوع: تسجيل أخوة الطلبة في قسم الروضة لعام 2023-2024

Subject: Enrollment of Siblings in KG for 2023-2024

Dear Parents,

Before starting the KG new enrollment for 2023-2024, we give priority for KG1 and KG2 siblings to join the kindergarten. The following age requirements are based on KHDA directions:

- **KG 1:** The child must be 4 years old by August 31st, 2023.
- **KG 2:** The child must be 5 years old by August 31st, 2023.

If you would like to register your child, please access the below link to fill the child's information not later than **Friday 3/2/2023**. Accordingly, an appointment will be arranged for an interview with the child, please **bring the following on the interview day:**

Documents:

- 1- Passport copy and Visa Copy
- 2- Original and Copy of Emirates ID for both the child and parent
- 3- 6 photos
- 4- Copy of vaccination book
- 5- Copy of birth certificate

Registration Fees:

1. Assessment Interview Fees (525 dhs)
2. Child's seat Reservation: 10 % of full amount (1440 Aed)

<https://forms.office.com/r/HLCgA4rruX>

Thank You for your Cooperation

الأهل الكرام ،

قبل تحديد موعد التسجيل للطلاب الجدد للعام الدراسي القادم 2023-2024، نود إعطاء أولوية التسجيل لأخوة الطلبة لدينا.

لذلك نرغب في معرفة عدد الأطفال لديكم الذين تؤهلهم أعمارهم للتسجيل لصف الروضة الأولى أو الثانية حسب شروط الإنتساب التالية من هيئة المعرفة والتنمية البشرية :

- **الروضة الأولى :** يكمل الطفل عامه الرابع في 31 أغسطس 2023.
- **الروضة الثانية :** يكمل الطفل عامه الخامس في 31 أغسطس 2023.

لمن يرغب بتسجيل طفله/طفلاته يرجى الدخول على الرابط أسفل الصفحة لملء بيانات الطفل وذلك **يوم الجمعة الموافق 3/2/2023 كحد أقصى** حيث سيتم بناءً عليه تحديد موعد لإجراء مقابلة مع الطفل مع ضرورة **إحضار ما يلي عند المقابلة :**

المستندات:

1. صورة عن جواز السفر (مع الإقامة للوافدين)
2. الهوية الأصلية و نسخة منها لولي الأمر و للطلاب
3. 6 صور شخصية
4. صورة عن دفتر التطعيمات
5. صورة عن شهادة الميلاد

رسوم التسجيل :

1. رسوم تحديد مستوى الطفل : (525 درهم)
2. حجز مقعد: 10% من القسط (1440 درهم)

<https://forms.office.com/r/HLCgA4rruX>

مع الشكر لتعاونكم معنا

في حال كان عمر الطفل أقل من أربع سنوات بإمكانه التسجيل بمرحلة Pre-K في "أكاديمية الصغار" في المدرسة ، للمزيد من المعلومات يرجى التواصل معهم على الأرقام التالية :

Phone : 04-3388371
Whatsapp :050-6083352

If the child is less than 4 years old, he/she can register for Pre-K Level at "Kids academy in the school. For more information, please contact the above numbers:

Email: Kg@mydischool.com

Instagram: Kg_dis

050-9854664

Twitter: KGDIS1

Tel: 043383812

Website: www.dips-alquoz.ae